

السيرة الذاتية

أولاً: المعلومات الشخصية

الاسم الرباعي واللقب : مناهل طالب حريجة جواد الشباني
الاختصاص العام : الجغرافية البشرية الاختصاص الدقيق : جغرافية النقل

التولد ومسقط الرأس : سومر / الديوانية / قادسية/10/12/1975

فصيلة الدم : +A

رقم البطاقة الوطنية 197597461444

اسم مركز التمويل : الدغارة رقم البطاقة التموينية 0057532

الحالة الاجتماعية : غير متزوجة

عنوان السكن : ديوانية / قضاء الدغارة

رقم الموبايل : 07809605173

البريد الإلكتروني: manahil.hraiga@qu.edu.iq

عنوان العمل : تدريسيه في كلية الآداب- جامعة القادسية

ثانياً: الخدمة الوظيفية

تاريخ اول تعيين في دوائر الدولة في ١/١٠/٢٠٠٣

تاريخ المباشرة في كلية الاداب – قسم الجغرافية ١/٩/٢٠١١

تاريخ المباشرة في كلية الاداب – جامعة القادسية ١/١٠/ ٢٠٠٣

ثالثاً: الشهادات

البكالوريوس ٤/٧/٢٠٠١ جامعة القادسية كلية الآداب قسم الجغرافية
الماجستير جامعة القادسية كلية الآداب بموجب الامر الجامعي المرقم 362 في ٩/١/٢٠١١
الدكتوراه جامعة القادسية / كلية الآداب بموجب الامر الجامعي المرقم 8640 في 19/6/2023

رابعاً: الألقاب العلمية

حاصله على لقب مدرس مساعد بموجب الامر الجامعي المرقم 8369 في ١٣/٦/٢٠١١
حاصله على لقب المدرس بموجب الامر الجامعي المرقم 5904 في ٢٤/٤/٢٠١٦

خامساً: المناصب:

سادساً: التأليف

سابعاً: الدراسات الأولية: مستمر بالتدريس طلبة الدراسات الأولية

ثامناً: الدراسات العليا:

تاسعاً: الإشراف

عاشراً: المناقشات

أحدى عشر:

اثنتا عشر البحوث العلمية المنشورة

1. التحليل المكاني للتركز السكاني وطرق قياسه في محافظة بابل للمدة ١٩٧٨_٢٠٠٧ مجلة العلوم الإنسانية/ كلية التربية للعلوم الإنسانية بابل مجلد ٢٣ العدد الثاني حزيران ٢٠١٥
2. التحليل المكاني للمشاكل التي تواجه إنتاج النخيل في محافظة بابل مجلة القادسية للعلوم الإنسانية المجلد ١٩ العدد ١ كانون الثاني _ اذار ٢٠١٦ مشترك مع دكتورة خلود
- 3- تحليل مكاني لنظم الاستثمار الزراعي في ناحية الدغارة باستعمال تطبيقات نظم المعلومات الجغرافية (GIS) المجلد 23 العدد 3 2020 حزيران مشترك مع دكتوراه انتظار ابراهيم الموسوي
- 4- اثر الخصائص الجغرافية الطبيعية في بنا وامتداد شبكة طرق النقل البرية في قضاء الديوانية المجلد 25 العدد 2 نيسان حزيران 2022 مشترك مع دكتور حسين عذاب الجبوري

ثلاثة عشر: المؤتمرات العلمية والندوات العلمية :

المؤتمرات العلمية التي شارك فيها :

المؤتمر الدولي الأول الذي عقد في كلية الاداب جامعة القادسية عن تطبيقات GIS في الابحاث
المكانية بتاريخ 2018

المؤتمر العلمي الدولي السابع للعلوم الانسانية الذي عقد في كلية الاداب جامعة القادسية 2022

المؤتمر العلمي الدولي التاسع للعلوم الانسانية الذي عقد في كلية الاداب جامعة القادسية 2024

أربعة عشر : التشكرات

وزير التعليم العالي (6)

رئيس الجامعة (5)

عميد الكلية اكثر من (7) كتاب شكر

C.V

Firstly:. personal information

Full name and surname: Manahil Talib Harijah Jawad Al-Shabani

General specialty: Geography Specific specialty: Transportation
geography

Birth and birthplace: Sumer/Diwaniyah/Qadisiyah/10/12/1975

+Blood type: A

National ID number ;197597461444

Name of the financing center: Al-Daghara, ration card number 0057532

Marital status: Not married

Residence address: Diwaniyah/Daghara District

Mobile number: 07809605173

Email: manahil.hraiga@qu.edu.iq

Work title: Teaching at the College of Arts - Al-Qadisiyah University

secondly:. Job service

The date of his first appointment in state departments was
10/1/2003

Date of commencement in the Faculty of Arts - Geography
Department 9/1/2011

Date of commencement in the College of Arts - Al-Qadisiyah
University 10/1/2003

Third :. Certificates

Bachelor's degree 7/4/2001

Master's degree at Al-Qadisiyah University, College of Arts, according
.to University Order No. 362 of 1/9/2011

Doctorate at Al-Qadisiyah University / College of Arts according to
University Order No. 8640 on 6/19/2023

Fourthly :. Scientific titles

She holds the title of Assistant Lecturer pursuant to University Order No.
8369 dated 6/13/2011

He holds the title of teacher according to University Order No. 5904 on
April 24, 2016

:Fifth: Positions

Sixth: Authorship

Seventh:. Preliminary Studies: Continuing to teach preparatory studies
students

: Eighth:. Graduate Studies

Ninth:. Supervision

Tenth: Discussions

: eleven

Twelve published scientific research

Spatial analysis of population concentration and methods for .1 measuring it in Babylon Governorate for the period 1978_2007 Journal of Human Sciences / College of Education for Human Sciences, Babylon, Volume 23, Issue Two, June 2015

Spatial analysis of the problems facing palm production in Babil .2 Governorate, Al-Qadisiyah Journal for Human Sciences, Volume 19, Issue 1, January - March 2016, shared with Dr. Kholoud

A spatial analysis of agricultural investment systems in the Daghara -3 district using Geographic Information Systems (GIS) applications, Volume 23, Issue 3, June 2020, jointly with Dr. Intair Ibrahim Al-Moussawi

The impact of natural geographical characteristics in us and the - 4 extension of the land transportation network in the Diwaniyah district, Volume 25, Issue 2, April, June 2022, shared with Dr. Hussein Azab .Al-Jubouri

:Thirteen: Scientific conferences and scientific seminars

:Scientific conferences in which he participated

The first international conference held at the College of Arts, .Al-Qadisiyah University, on GIS applications in spatial research in 2018

The Seventh International Scientific Conference for the Humanities, held at the College of Arts, Al-Qadisiyah University, 2022

The Ninth International Scientific Conference for the Humanities, held at the College of Arts, Al-Qadisiyah University, 2024

Fourteen: Thank you

(Minister of Higher Education (6

(University President (5

Dean of the College, more than (7) letters of thanks

